
Verslag MR-vergadering IVO-Deurne – 11 maart 2025 

Op dinsdag 11 maart 2025 kwam de Medezeggenschapsraad (MR) van IVO-Deurne 

bijeen voor een reguliere vergadering. Onderstaand een samenvatting van de besproken 

onderwerpen. 

Opening 

De nieuwe rector van IVO-Deurne werd verwelkomd en stelde zich voor aan de MR. 

Daarnaast waren enkele gasten aanwezig. 

Mededelingen 

• Vanuit de OPR: Aanstelling nieuwe directeur-bestuurder bij het SWV en aandacht 

voor drukte in het speciaal onderwijs. Er vindt in april een inspectiebezoek plaats. 

• Vanuit de GMR is aandacht besteed aan de werkdrukmiddelen uit 2022. Niet alle 

middelen konden destijds door het hoofdkantoor van OMO worden uitgekeerd, 

maar inmiddels is een aanzienlijk deel alsnog vrijgekomen. Vanuit de MR is het 

verzoek gedaan om deze middelen ook binnen IVO-Deurne in te zetten, met 

name voor individuele werkdrukverlichting. Wel is er twijfel over de 

toepasbaarheid, aangezien het boekjaar eind 2024 is afgesloten. Er zijn GMR-

verkiezingen gehouden en een enquête over taakbeleid zal in overleg met de PMR 

worden ingevuld. 

Verder kwam de Wet Banenafspraak ter sprake. Binnen alle OMO-scholen 

moeten mensen met een afstand tot de arbeidsmarkt in dienst zijn. Hoewel OMO 

als geheel aan de afspraak voldoet, zijn er grote verschillen tussen de scholen. 

De MR adviseert de directie om na te gaan welke medewerkers binnen deze 

afspraak vallen.  

Daarnaast is er een artikel over opslagfactoren bij voor- en nawerk van lessen 

toegevoegd als bijlage bij de notulen. Dit heeft betrekking op het lesrooster en de 

tijdsverdeling per les.  

Tot slot zijn de verkiezingen voor de GMR inmiddels gehouden, en heeft de 

schoolleiding een verzoek ontvangen om mee te doen aan een enquête over het 

taakbeleid. Deze enquête wordt ingevuld door de schoolleiding in samenspraak 

met de PMR, waarna het Dagelijks Bestuur hierover in overleg gaat.  

Informatie 

• Er is momenteel een vacante zetel binnen de MR. Er wordt gezocht naar nieuwe 

kandidaten. 

• De deelname van leerlingen van het Peellandcollege aan het OMO-congres wordt 

van harte ondersteund. 



Instemmings- en adviespunten 

• Deelschoolplannen: De conceptplannen per deelschool zijn besproken. Er 

liggen nu een voorblad, een uitgewerkt proces en een eerste uitwerking. De 

bedoeling is om hieruit de jaarplannen voort te laten vloeien, die uniform zullen 

worden aangepakt. Tijdens de bespreking werd benoemd dat de focus in veel 

plannen ligt op vaardigheden, terwijl ook kennisontwikkeling een prominente rol 

zou moeten spelen.  

• Vakantieplanning 2025-2026: De voorgestelde planning is aangenomen na een 

enquête onder betrokkenen. 

• Pilots onderwijstijd: Er zijn pilots gestart met als doel onderwijskwaliteit te 

verbeteren bij een efficiëntere inzet van lestijd. Verschillende deelscholen 

experimenteren met nieuwe lesvormen en roosters. Transparantie en monitoring 

zijn belangrijke aandachtspunten. 

• MR-reglement: Het reglement is aangepast met o.a. nieuwe bepalingen over 

verkiezingen, discriminatie, kansengelijkheid en inclusie. De MR gaf mandaat aan 

de secretaris om het reglement af te ronden en door te sturen. 

• Duurzame toekomst: De directie presenteerde ontwikkelingen per deelschool, 

die later ook plenair gedeeld zullen worden. 

• Voorzitterschap MR: Na stemming is een nieuw MR-voorzitter gekozen. 

Overige punten 

Er is gesproken over de inzet van individuele werkdrukmiddelen. De directie zal in 

overleg met de PMR afspraken maken over een ruimere toepassing hiervan. 

Afscheid 

De MR heeft afscheid genomen van twee leden en hen bedankt voor hun inzet. 

 


